
 

 
 
 

Referat fra styremøte 18. mars 2024 på Andersenslippen 

Tilstede: Jørgen, John, Magnus, Endre, Petter (via Teams) 

1. Referat fra møte godkjent. 

2. Status på virksomheten 

1. Økonomi 

• Ingen avvik så langt 

2. Barn/Ungdom 

• Vi trenger flere garderobebenker. Jørgen sjekker med Hvaler 

kommune som har noen til overs.  

• Fem av våre seilere drar til Italia i påsken 

• Foreldremøte i jollegruppa holdes tirsdag før påske. 

• Innbydelse til Sommerskolen legges ut etter påske. I år blir det 

kun ei uke, uke 26. 

• Optimist NM 9-11 august. Vi vil ha opplegg for U10-U12 og 

U15. Vi vurderer å legge Østfoldcup inn sammen med NM 

arrangementet. Catering vil være på HYC, Premieutdeling på 

Andersenslippen. Vi vil ha møte om arrangementet rett over 

Påske. Per Arne Skjeggestad er regattasjef. 

3. Regatta 

• IOD VM- 20 båter påmeldt. Planleggingen går for fullt. 

• Bedriftsseilasen Vi må snakke med Magne 

• Twostar- NOR lagt ut.  

• Seilsportsligaen- Vi klarer ikke å stille lag, Magnus sjekker opp 

4. Andersenslippen 

• Brev til Drakeklubben angående parkering av båter. Båter som 

ikke brukes må flyttes fra plenen. Endre sender brev  til 

Drakeklubben. 

• Dato for dugnad på Slippen 24.april 

3. Plan for uteområdene, realistisk framdrift og finansiering.  

1. Legges fram på neste styremøte 

4. Plan for Reparasjon av brygga.  

1.  Antonsen entrepenør får jobben. Vi har snakket med Astri Meek i kommunen 

som sier at vi ikke trenger å søke om reparasjon. Vi kan altså bare sette i gang. 

Vi har også fått 30 000 til bord på Stranda. 

5. Vi anbefaler at Kajakkklubben plasserer en tilhenger for kajakker på anvist plass.  

6. Informasjon om informasjonstiltak 

1. Infoskjermer under konfigurering. 

2. Info møte planlegges med Gunnufsen fraKommunen så snart områdeplanen er 

utarbeidet. 

7. Fastsettelse av dato for vårdugnad og strandrydding 

1. Vedtak: onsdag 24 april 

8. Søknad om disponering av båt fra Finnjolleseilere. 



 

 
 

1. Vi er positive, forsikring må avklares. Magnus avklarer med Finnjollegruppa. 

9. Eventuelt 

1. Filming av eventer. Vi kontakter Glemmen. Vi kan teste en ungdomsbedrift. -

Vedtak: Endre tar kontakt med Glemmen. Tor Martinsen. 

 


